
PROTOKÓŁ NR XVII/2018 
Z OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W BIERUNIU, 

KTÓRA ODBYŁA SIĘ W DNIU 20 GRUDNIA 2018 R. 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO W BIERUNIU 
 
Obecni: 
1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  

 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
 nieobecnych  0 
 usprawiedliwionych  0 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła, Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek (według 
listy obecności). 

 
Porządek obrad sesji : 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z XIV, XV i XVI sesji Rady Miejskiej, które odbyły się w dniach 19.11.2018 r., 

22.11.2018 r. i 29.11.2018 r.  
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 20.11.2018 r. 

do 12.12.2018 r. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 

28.11.2018 r. 
6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
7. Budżet Miasta na 2019 r. 
8. Plan pracy Rady Miejskiej na 2019 r. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 
10. Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi. 
11. Blok informacyjny.  
12. Zakończenie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych, 
wszystkich obecnych na sali gości. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.  
Poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o potrzebie poszerzenia porządku obrad 
o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji inwestycji pn. Przebudowa dróg 
powiatowych 5925S, ul. Ofiar Oświęcimskich i ul. Kosynierów oraz drogi powiatowej 5919S, 
ul. Remizowej w Bieruniu wraz z infrastrukturą drogową i techniczną. 
 
Burmistrz Miasta uargumentował potrzebę wprowadzenia projektu uchwały do porządku sesji.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmiany do porządku obrad: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zmiany do porządku posiedzenia.  
 
O godz. 15.10  przybyła spóźniona radna Agnieszka Demska-Furgał.  
 
 
Ad 3  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 
 

a) Protokół Nr XIV/2018 z obrad XIV sesji Rady Miejskiej, które odbyły się w dniu 19.11.2018 r. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 

b) Protokół Nr XV/2018 z obrad XV sesji Rady Miejskiej, które odbyły się w dniu 22.11.2018 r 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
 

c) Protokół Nr XVI/2018 z obrad XVI sesji Rady Miejskiej, które odbyły się w dniu 29.11.2018 r. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 
Ad 4  
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji 
zadań w okresie od 20.11.2018 r. do 12.12.2018 r. Poinformował o  zmianach kadrowych w Urzędzie 
Miejskim w Bieruniu oraz postępowaniach realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień 
Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania z okresu międzysesyjnego. 
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska poinformowała, że uchwały podjęte na sesjach zostały przekazane 
do nadzoru prawnego i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Na dzień dzisiejszy nie mamy informacji 
o zakwestionowaniu którejkolwiek z uchwał.  
 
O godz. 15.20 przyszli spóźnieni radni Barbara Panek-Bryła i Walenty Bobla.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do przewodniczących komisji o przedstawienie tematów 
wiodących oraz wniosków podjętych w miesiącu wrześniu, bez opinii dotyczących tematu głównego 
i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów oraz Rewizyjnej 
przedstawili wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w miesiącu grudniu br.  
 
 
Ad 7 
 
Do Budżetu Miasta  na 2019 r. wprowadziła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. Przedstawiła temat 
w formie prezentacji multimedialnej oraz poinformowała o wprowadzonych korektach.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do przewodniczących komisji o odczytanie wniosków 
dot. budżetu Miasta na 2019 rok.  
 
Przewodniczący komisji: Gospodarki, Społecznej i Finansów odczytali wnioski do budżetu na 2019 rok 
podjęte na posiedzeniach komisji w miesiącu grudniu br.  
 
Przewodniczący komisji oddał głos mieszkance Bierunia, która wypowiedziała się nt. ul. Słonecznej 
oraz zwrócił się o skierowanie pisma w przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej. 
 
Radni przeprowadzili dyskusję w temacie budżetu Miasta Bierunia na 2019 rok. 
 
Przy braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 
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a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bierunia na lata 2019-2025 została podjęta większością głosów. 
Uchwała Nr XVII/1/2018 
 
 

b) w sprawie budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie budżetu miasta Bierunia na 2019 rok została podjęta 
większością głosów. 
Uchwała Nr XVII/2/2018 
 
 
Ad 8 
 
Radna Natalia Grosman zwróciła uwagę na potrzebę poprawienia daty sesji w miesiącu wrześniu.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że termin uroczystej sesji Rady Miejskiej, która ma się odbyć 
z okazji Dni Bierunia i Dożynek nie jest jeszcze wyznaczony. Zwrócił się o usunięcie daty wrześniowej 
sesji w planie pracy i poddał pod głosowanie plan pracy z poprawką: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –   głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska jednogłośnie przyjęła plan pracy na 2019 rok. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
 
 
Ad 9 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie kolejne projekty uchwał: 
 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 
pomiędzy ul. Turyńską, ul. Lędzińską i granicami miasta 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.   
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Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że członkowie komisji nie uwzględnili 
uwagi wniesionej do planu oraz powiedział, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie odrzucenie uwagi wniesionej do miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego:  
  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian NIE 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria NIE 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 12 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 1 głos 

 
Rada Miejska nie uwzględniła wniesionej uwagi. 
 
 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego pomiędzy ul. Turyńską, ul. Lędzińską i granicami miasta została 
podjęta większością głosów.  
Uchwała Nr XVII/3/2018 
 
 

b) w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Po przeprowadzeniu dyskusji w temacie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 
głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 
posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023 została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/4/2018 
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c) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 
została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/5/2018 
 
 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2018-2025 
oraz w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2018 rok 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
Poinformowała o autopoprawkach wniesionych do projektów.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane na posiedzeniu komisji, w zakresie przedstawionym na posiedzeniu. 
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Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2018-2025 pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bierunia na lata 2018-2025 została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/6/2018 
 
 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę w sprawie zmian budżetu 
miasta Bierunia na 2018 rok pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2018 rok została 
podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/7/2018 
 
 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Komisji Społecznej poinformowali, że projekt uchwały 
zostały pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów 
została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/8/2018 
 
 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko-Lędzińskiemu 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały zostały pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko-
Lędzińskiemu została podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/9/2018 
 
 

g) w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji inwestycji pn. Przebudowa dróg 
powiatowych 5925S, ul. Ofiar Oświęcimskich i ul. Kosynierów oraz drogi powiatowej 
5919S, ul. Remizowej w Bieruniu wraz z infrastrukturą drogową i techniczną 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  

 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji inwestycji 
pn. Przebudowa dróg powiatowych 5925S, ul. Ofiar Oświęcimskich i ul. Kosynierów oraz drogi 
powiatowej 5919S, ul. Remizowej w Bieruniu wraz z infrastrukturą drogową i techniczną została 
podjęta jednogłośnie.  
Uchwała Nr XVII/10/2018 
 
 
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos mieszkańcowi miasta, który przedstawił problem 
dot. modernizacji ul. Leniej w Bieruniu. 
 
Burmistrz Miasta odniósł się do wypowiedzi mieszkańca. Zapewnił, że dyskusja w tym temacie 
odbędzie się w miesiącu lutym.  
 
Radny Piotr Świerkosz zapytał na jakim etapie jest zbieranie eksponatów do Muzeum Miejskiego. 
 
Dyrektor Muzeum Miejskiego w Bieruniu odpowiedziała, że obiekty są przyjmowane do zbiorów 
muzeum. Poinformowała o akcji promocyjnej dot. zbierania eksponatów oraz o magazynie 
zewnętrznym muzeum, który będzie się znajdował przy ul. Chemików.  
 
Radna Natalia Grosman zwróciła się o uporządkowanie terenu zielonego, który został naruszony 
po remoncie chodnika przy ul. Chemików oraz o przegląd oświetlenia na ul. Węglowej, które zdaniem 
radnej jest wyłączane zbyt wcześnie.  
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów powiedział, ze wykonawca zostanie zobligowany 
do przywrócenia terenu zielonego do pierwotnego stanu.  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej zapewnił, że oświetlenie na osiedlach zostanie 
sprawdzone. 
 
Radny Jarosław Mokry zapytał o informacje nt. rozstrzygnięcia konkursu na teren Paciorkowców, 
zwrócił uwagę na problem z  kaloryferami w mieszkaniach komunalnych, w których zamontowane 
zostały piece gazowe na ul. Sucharskiego. Zapytał również o wyniki kontroli palenisk, które 
są przeprowadzane przez Straż Miejską.  
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że gmina Bieruń znalazła się na odległej pozycji listy rankingowej 
w konkursie.  Poinformował o szczegółach rozstrzygnięcia.  
 
Kierownik Biura Zarządzania Mieniem odpowiedział, że mieszkańcy ul. Sucharskiego wiedzieli 
o wymianie instalacji centralnego ogrzewania od 2 lat. Przekazał szczegóły dot. wykonanej inwestycji.  
 
p.o. Komendanta Straży Miejskiej poinformował, że Straż Miejska przeprowadza codziennie kontrole 
palenisk. W ostatnim czasie nałożono 3 mandaty na kwotę 800 zł. Poinformował o planach dot. badania 
nieprawidłowości związanych ze spalaniem odpadów za pomocą dronów.  
 
Radny Jarosław Mokry zwrócił się o przygotowanie szczegółowych informacji nt. kontroli palenisk 
na komisję w przyszłym miesiącu.  
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Burmistrz Miasta zapewnił, że temat Straży Miejskiej będzie szeroko omawiany na komisji w przyszłym 
miesiącu. 
 
Radna Agnieszka Demska-Furgał przekazała uwagi mieszkańców, że ankieta dot. Straży Miejskiej 
w ramach konsultacji społecznych zawiera dane osobowe. Zwróciła uwagę, ze mieszkańcy woleliby się 
wypowiedzieć w tym temacie anonimowo. Zapytała, czy jest możliwość przesunięcia konsultacji 
społecznych i wprowadzenie innego narzędzia w tym zakresie.  
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że w związku z przyjętym planem pracy komisji i rady, konsultacje 
muszą zostać zakończone przed komisją. Odnośnie danych osobowych zawartych w ankiecie, zwrócił 
uwagę, że ankiety są zgodne z obowiązującą uchwałą dot. przeprowadzania konsultacji społecznych 
na terenie miasta, a uchwała ta nie była kwestionowana przez wojewodę. Powinniśmy w przyszłości 
pomyśleć o modyfikacji uchwały i wprowadzenie odpowiednich narzędzi umożliwiających anonimowe 
głosowanie.  
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział o spotkaniu Burmistrza Miasta Bierunia z marszałkiem 
województwa oraz potrzebie podjęcia stanowiska. Odczytał proponowaną treść stanowiska:  
Stanowisko Rady Miejskiej w Bieruniu w sprawie przywrócenia połączeń kolejowych relacji Tychy – 
Bieruń. Mając na uwadze rozwój komunikacji zbiorowej w regionie w zakresie publicznego transportu 
kolejowego Rada Miejska w Bieruniu zwraca się do Samorządu Województwa Śląskiego o podjęcie 
wszelkich niezbędnych działań zmierzających do elektryfikacji linii kolejowej na odcinku pomiędzy 
Tychami a Bieruniem, co umożliwi przywrócenie kolejowego ruchu pasażerskiego pomiędzy obu 
miastami. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji w temacie oraz wprowadzeniem korekt, radni przyjęli stanowisko 
o następującej treści: 
 
Stanowisko 1 
Mając na uwadze rozwój komunikacji zbiorowej w regionie w zakresie publicznego transportu 
kolejowego Rada Miejska w Bieruniu zwraca się do Samorządu Województwa Śląskiego o podjęcie 
wszelkich niezbędnych działań w celu rewitalizacji linii kolejnowych Nr 140/169/179/885/138 
połączenia: Orzesze Jaśkowice – Tychy – Baraniec – KWK Piast – Nowy Bieruń – Oświęcim. Jako 
priorytetowe wskazujemy działania zmierzające do elektryfikacji linii kolejowej na odcinku pomiędzy 
Tychami a Bieruniem, co umożliwi przywrócenie kolejowego ruchu pasażerskiego pomiędzy obu 
miastami. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 
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12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli stanowisko. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść pisma Burmistrza Miasta w sprawie wyznaczenia 
przedstawiciela Rady Miejskiej do prac zespołu oceniającego wnioski złożone w sprawach dotacji 
celowej na prace konserwatorskie lub roboty budowlane przy zabytkach. 

 
Radna Krystyna Wróbel zgłosiła kandydaturę p. Marcina Nygi. 
 
 
Stanowisko 2 
Rada Miejska w Bieruniu wyznacza p. Marcina Nygę jako przedstawiciela Rady Miejskiej do prac 
zespołu oceniającego wnioski złożone w sprawach dotacji celowej na prace konserwatorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli stanowisko. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o możliwości wzięcia udziału w szkoleniu z zakresu 
statusu prawnego radnego, obowiązku przewodniczącego rady, przewodniczących komisji, które 
odbędzie się 8 stycznia 2019 r. w Starostwie Powiatowym 
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Radny Stanisław Jurecki przypomniał o organizowanym Orszaku Trzech Króli oraz zachęcił do udziału. 
 
 
Ad 12 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Magdalena Kuźbińska 
 
 


